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Abstract (en)
[origin: WO2021048038A1] The invention relates to a method for cold rolling rolled stock (2) in a mill train (1) with multiple roll stands (3 to 7). An
upper limit temperature and/or a lower limit temperature is provided for a rolled stock temperature of the rolled stock (2) for at least one rolling pass,
and the rolled stock temperature is controlled and/or regulated by at least one control or regulating measure such that during the at least one rolling
pass, the rolled stock temperature does not exceed the upper limit temperature specified for the rolling pass and/or the rolled stock temperature does
not fall below the lower limit temperature specified for the rolling pass.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Kaltwalzen eines Walzguts (2) in einer Walzstraße (1) mit mehreren Walzgerüsten (3 bis 7). Dabei wird
für wenigstens einen Walzstich eine obere Grenztemperatur und/oder eine untere Grenztemperatur für eine Walzguttemperatur des Walzguts (2)
vorgegeben und die Walzguttemperatur wird durch wenigstens eine Steuer- oder Regelungsmaßnahme derart gesteuert und/oder geregelt, dass die
Walzguttemperatur in dem wenigstens einen Walzstich die für den Walzstich vorgegebene obere Grenztemperatur nicht überschreitet und/oder die
für den Walzstich vorgegebene untere Grenztemperatur nicht unterschreitet.
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